

Title (en)  
Tube-connecting part.

Title (de)  
Rohrleitungsanschlusssteil.

Title (fr)  
Raccordement de tuyau.

Publication  
**EP 0203584 A2 19861203 (DE)**

Application  
**EP 86107239 A 19860528**

Priority  

- DE 3519173 A 19850529
- DE 3616255 A 19860514

Abstract (en)  
The pipeline connection part is used especially for the temporary closure of water connections in buildings. So that a prescribed scavenging of the lines closed by means of the plug becomes possible, the pipeline connection part has a part (1) connectable to a pipeline connection point and possessing a threaded part formed at one end for screwing into the pipeline connection parts, and a water shut-off member at the opposite end in the form of a plug part (5, 20). <IMAGE>

Abstract (de)  
Es wird ein Rohranschlusssteil geschaffen, welches insbesondere zum vorläufigen Verschliessen von Wasseranschlüssen in Gebäuden verwendet wird. Damit eine vorgeschriebene Spülung der mit dem Verschlussstopfen verschlossenen Leitungen möglich wird, weist das Rohrleitungsanschlusssteil ein an eine Rohrleitungsanschlussstelle anschliessbares Teil (1) mit einem an einem Ende angebrachten Gewindeteil zum Einschrauben in die Rohrleitungsanschlussstelle sowie ein Wasserabsperrorgan an dem entgegengesetzten Ende in Form eines Verschlussteiles (5, 20) auf.

IPC 1-7  
**E03C 1/02**

IPC 8 full level  
**E03C 1/02** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E03C 1/021** (2013.01)

Cited by  
DE10143769C1; EP1279881A2

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0203584 A2 19861203; EP 0203584 A3 19870616**

DOCDB simple family (application)  
**EP 86107239 A 19860528**